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ČESKÝ RYBÁŘSKÝ SVAZ, z.s. 

územní svaz pro Severní Moravu a Slezsko 

Jahnova 14, 709 00 Ostrava 9 

Tel.: 596 620 583, email: jednatel@rybsvaz-ms.cz 

IČO: 434167, číslo účtu: KB 27-7448760237/0100, ID DS wfqyvcs 

 

 

č.j. : PO-642/24       
Všem MO ČRS 

        členové územního výboru ČRS 
        členové DK při VÚS ČRS Ostrava 
    předsedové odborů a komisí VÚS ČRS 
    RADA ČRS Praha 
 

  

Z Á P I  S    č .8/2024 
 

ze zasedání výboru územního svazu ČRS, konaného dne 26.9.2024 v sídle ÚS. 
 
Přítomni: dle prezenční listiny, omluven p. Machala. 
 
V úvodu si vzal slovo předseda ÚS Mgr. Bednář, přivítal přítomné.  
Následně přednesl návrh programu zasedání a vyzval zúčastněné k doplnění programu. 
 
Program: 
1. Kontrola usnesení z minulých zasedání      
2. Zpráva o stavu a provozu automobilů ÚS ČRS SMaS za I.pol. r. 2024    
3. Informace o prodeji čl. známek a povolenek k 30.6.2024 a odvodech finančních prostředků z MO 
4. Informace z jednání Republikové Rady ČRS  
5. Informace z jednání Hospodářského odboru ÚS 
6. Pošta, diskuze, různé 

 
O programu zasedání nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, byl přijat návrh programu zasedání.  
Do usnesení – schválen návrh programu zasedání.     
 

1. Kontrola usnesení z minulých zasedání: 
35/2024 Jednatel - zjistit na co jsou MO pojištěny v rámci společné pojistné smlouvy – splněno, smlouva bude 

rozeslána na MO. 

36/2024 Jednatel – zjistit počet delegátů na Sněm ČRS a případně zajistit kontaktování náhradníků - splněno 

37/2024 Ing. Gebauer - zpracovat metodiku postupu v případě havárie na revíru - splněno 

38/2024 Ing. Gebauer – rozeslat členům VÚS poslední upravené verze popisů revíru, ještě před odesláním na 

Radu - splněno 

39/2024 Hospodář – zveřejnit informaci o povolení lovu dravců na revíru Guntramovice 1A - splněno 

40/2024 Mgr. Bednář a p. Machala – přednést požadavek na finanční odměnu p. Vávry na jednání Republikové 

rady ČRS – splněno 

 

2. Zpráva o stavu a provozu automobilů ČRS ÚS SMaS za 1. pololetí 2024 
- Jednatel ÚS zhodnotil stav vozidel v majetku ÚS. Uvedl, k čemu jsou vozidla používána a zhodnotil jejich 

vytíženost. Předložil stav km u jednotlivých vozidel, nájezd kilometrů, opravy za období I. – VI. 2024. 
 
3. Informace o prodeji čl. známek a povolenek k 30.6.2024 a odvodech finančních prostředků z MO 
- Odvod finančních prostředků proběhl vcelku standartně, několik organizací odvedlo peníze později, 
předcházela telefonická (písemná) odůvodnění.  
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4. Informace z jednání Republikové rady ČRS        
-    Republiková rada ČRS schválila s účinností od 6. 9. 2024 změnu Jednacího řádu ČRS, a to doplnění do čl. 23 

odst. 9 Jednacího řádu ČRS nového písm. c) ve znění: k přijetí usnesení o Statutu celosvazového rybolovu 
či jeho změn a doplňků, rovněž pak k přijetí usnesení ve věcech upravených Statutem celosvazového 
rybolovu, je třeba dvoutřetinové většiny všech členů Rady. 

-     Mgr. Bednář – vznesl dotaz, zda existuje možnost v rámci odměn za práci na RIS odměnit p. Vávru za práci  
na funkcionalitě RIS hospodářské evidence. Dr. Heimlich – bude prověřena možnost odměny pro p. Vávru.  

 
5. Informace z jednání hospodářského odboru ÚS 

- Je potřeba dokoupit elektro baterii na loď využívanou členy RS na Hartě 

- Uvedl, že HO doporučuje Jana Kaloče na nového člena HO 

O návrhu nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 9 pro, 0 proti, 1 se zdržel, bylo přijato.  
Do usnesení – schválení Jana Kaloče členem hospodářského odboru.     

 

- HO projednal a doporučil ÚS pořízení vozidla k zásahům na revírech. Jeho využitelnost ukázaly povodně, 

úhyny ryb (nádrže Kuboň, Vítovka atd.).  Hospodář, jednatel, p. Vávra, p. Samuhel a p. Jeřábek připraví 

položkový seznam příslušenství a navrhovaný typ vozidla. 

 

6. Pošta, diskuze, různé 

 
Pošta:  

- Bc. Hlaváč, MO Frýdlant nad Ostravicí – stížnost ke konferenci, změna BPVRP nebyla v plánu – 
neopodstatněná stížnost. 

- Žádost MO Hustopeče nad Bečvou o zaplacení nákladů souvisejících s úhynem ryb na jejich revíru Bečva 
5A. Jednatel a předseda odpoví žadateli v souladu se Statutem společného hospodaření. 

- Žádost MO Ostrava – o proplacení skutečně vzniklých nákladů na opravu revíru …. Ve výši 63.000,-Kč, 
doložená fakturace. 

O žádosti nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, byl přijat návrh programu zasedání.  
Do usnesení – schválena žádost MO Ostrava.  
 

Návrhy na vyznamenání zaslané MO ČRS Přerov byly zkontrolovány sekretariátem a jsou dle stanovených lhůt 
a platných pravidel oprávněné (9 návrhů) 

O návrzích nechal předseda hlasovat:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo, byl přijat návrh programu zasedání.  
Do usnesení – schváleny návrhy MO Přerov 

 
Různé:  

- Město Brušperk – dořešení podpachtu, včetně inkasa od zemědělských společností. Na poslední rok 
2024/2025 uzavřen dodatek s městem Brušperk o podpachtu – poté VŘ na plochy, které máme jako revíry. 

- Vodní nádrž Jablunkov - Návsí (čekalo se na zajištění úložiště sedimentů). Dne 26.9.2024 ve 14:30 hodin 
výběrová komise otevřela obálky a po projednání zaslaných nabídek předložila VÚS závěr, že nejvýhodnější  
nabídku podala fa. Lesostavby. 

Předseda nechal hlasovat, aby dle doporučení výběrové komise byla zhotovitelem fa. Lesostavby:  
Poměrem hlasů 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo,.  
Do usnesení – schváleno zhotovitelem opravy spodní nádrže Jablunkov – Návsí bude fa. Lesostavby.   

- MO Zábřeh – revír Oborník. Majitelem vodní plochy je servisní organizace města – s. r. o. Požadované 
podmínky jsou pro ÚS nepřijatelné, jednání v Městě Zábřeh – jednatel + zástupci MO Zábřeh 2.10.2024.  

- MO Bruntál – revír Oborná – Majitelem vodní plochy je město Bruntál. Požadované podmínky jsou pro ÚS 
nepřijatelné. 
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- Závody – memoriál Králíka na revíru Krčmaň 1A – 19.10.2024. 
- Závody – Brušperk – děti – termín 5.10.2024 – bude uvedeno na stránkách ÚS. 
- MO Jeseník – odmítnutí, aby RS s rozšířenou působností prováděla kontroly na revírech kde jsou uživatelé.  
- RIS – J. Vávra stále tvoří hospodářskou sekci evidence násad, správu revírů, agendu spojenou. Budou 3 

termíny školení hospodářů v RISu – So 9:00 (Jahnova) Po, Út. 16:00 (MO Ostrava – Poruba)  
- 29.9.2024 proběhne výlov soukromého rybníka 2,5ha v okrese Bruntál s možností odběru ryb. Probíhají 

jednání o odkoupení rybníka. 
- Od 1.7.2024 je majitelem vodní plochy  Darkovské moře Magistrát města Karviné (vyvolaná schůzka 

s primátorem, tajemníkem + majetkovým oddělením) – pokus o historicky první nájem za pobřeží, nikoliv 
celou vodní plochu + desítka hektarů.  

- Povodí Moravy, s. p., - MZeČR odsouhlasilo prodej VN Štíty do majetku ÚS – smlouva v poště. 
- Naty Terra pracuje na smlouvě - Bagr Sever (MO Mohelnice) - !!povodeň spojila s Moravou (Povodí 

Moravy, s. p.) 
- Revír Pudlov – je po povodní spojen s Orl. stružkou- Odrou (Povodí, s. p. –informován) 

- Domašovský rybník před odstraněním bednění – rekonstrukce výpustního zařízení provedena svépomocí, 
Samuhel, Jeřábek (zednické, svařovací, čištění mechanické, tlakové, adheze, chemické kotvení, armování, 
vodítka pro dluže, bednění), dodavatelské práce pouze domíchávač s betonem + čerpadlo.. 

- Prostory pro skladování traktoru (mulčer, lopata, 5 vozíků, Ford valník, Ford Ranger, Toyota Hillux, Dacia, 
VW Passat. Dále – sítě, nářadí, kontejnery na kadavery, kádě atd. Jednatel komunikuje s majitelem skladu 
na ul. Železárenská – možnost pronájmu garáže 16x11m. V této souvislosti je nutno zmapovat ceny nájmů 
v Ostravě. 

- Žádost o dotaci SZIF (Ing. Válek) – úspěšná – z nákupů v hodnotě cca 1,8mil. Kč bude uhrazeno 50% (Kubota 
+ nářadí, sítě, kádě, kesery).  

- Stav po povodních  –  místní organizace nejvíce postižené:  
MO Vrbno pod Pradědem – kompletně zničeno sídlo (z revíru Biocentrum  je dnes koryto Opavy) 
MO Bohumín – zatopeno sídlo MO, uvidí se, jak jsou na tom rybochovná zařízení 

    MO Karviná – rybochovné zařízení Radecký  

      MO Krnov – zaplavena 2 auta – valníky, Revír – Povelice (majetek MO, ale ve společném  užívání, RZ škody, 

v majetku MO).  

      MO Opava – zaplaveno celé sídlo MO, vozidla byla včas odvezena a technické vybavení včas vyneseno do 

1. patra. Škody jen na zařízení šaten, zabahněné vybavení na výlovy. MO si to řeší vlastními silami. 

      MO Jeseník – rybochovné zařízení  

 MO Kravaře – RZ, budova svazu 

V této souvislosti bude na školení hospodářů (27.9, 30.9 a 1.10) provedeno mapování škod na majetku MO, 

jejich rybochovných zařízeních a revírech. Ty MO, které nevyšlou na školení svého zástupce, budou 

dotázány mailem. 

- Dne 29.8.2024 vyvolal jednatel ÚS hlasování per rollam, ve věci povolení přívlače do 30.11 na vybraných a 

vyjmenovaných pstruhových revírech (částech revírů) ÚS pro Severní Moravu a Slezsko. Revíry byly 

navrženy hospodáři jednotlivých MO. Povolení bylo schváleno. Zápis z hlasování je přílohou tohoto zápisu.                               

Diskuze:  
 
p. Bednář 
- Informoval, že Sněm ČRS plánovaný na 21.9.2024 byl z důvodů povodní zrušen. Nový termín bude 
pravděpodobně 23.11.2024. V této souvislosti uložil jednateli opětovně zjistit, kdo z delegátů na Sněm pojede 
a případně kontaktovat náhradníky. Předseda se ze Sněmu omlouvá, bude den po operaci kolene. 
 
p. Hloušek 
-    Informoval o jednáních s daňovou poradkyní ve věci odměňování členů. 
 
p. Odložilík 
-    Kácení dřevin, údržba porostů, platné povolení, rozsah zásahu ohlásit na ŽP a Obec Krčmaň.  
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p. Němec   
- Informoval o vyhlášení nového dotačního titulu MZe. Ing. Válek osloví s informací emailem všechny MO. 

Termín podání žádostí je 22.10 – 11.11.2024. 

Ing. Drobek  
- Navrhl zvážit pořízení 6-8 místného vozidla na dopravu závodníků na závody. Při počtu závodů se začíná 

pronájem vozidla prodražovat. 

p. Škrobánek 
-    Navrhl, aby u rezervačního systému na Hartě bylo vidět, zda je fishpointu volné místo či nikoli. 
- Navrhl, aby byla hodinově vyčíslena práce p. Vávry na modulu hospodářské evidence RIS, a aby tak naši 

zástupci v Radě mohli přesně argumentovat. 

p. Širůček  
- V souvislosti s opravou rybníku v Domašově ocenil práci a přístup pp. Samuhela a Jeřábka. 

- Navrhl kontaktovat SPÚ s nabídkou odkupu rybníků v jejich vlastnictví. Během povodní se ukázalo, že SPÚ 

není schopný zajistit správu takového množství rybníků a požadoval po jednotlivých MO zprávy o stavu 

během a po povodni. 

 
u  s  n  e  s  e  n  í :  

 
I. Schvaluje  
- Program zasedání VÚS dne 26.9.2024 
- Jana Kaloče za člena hospodářského odboru ÚS 
- Žádost MO Ostrava  
- Lesostavby Frýdek – Místek a.s.  jako zhotovitele opravy dolní nádrže Jablunkov – Návsí 
- Návrhy na vyznamenání MO ČRS Přerov 
 
II. Ukládá:  
41/2024 - Jednateli – rozeslat na MO dokument s pojistnými podmínkami společné pojistné smlouvy 

42/2024 - Jednateli – opětovně zjistit počet delegátů na Sněm ČRS a případně zajistit náhradníky 

43/2024 - Jednateli, hospodáři, ryb technikovi atd. - zpracovat požadavky a soupis příslušenství – nákup vozidla 
44/2024 - Jednateli – vyčíslit hodinový rozsah práce p. Vávry na modulu hospodářská evidence v RIS 
45/2024 – Jednateli, předsedovi  –  zpracovat odpověď MO Hustopeče nad Bečvou 
46/2024 - Hospodáři – zajistit novou baterii pro loď na Hartě 
47/2024 - Jednateli – provést změnu v rezervačním systému na Hartě – viditelnost obsazenosti 
48/2024 - Jednateli – provést šetření mezi MO – škody na majetku, rybochovných zařízeních a rybnících MO, 
                                       přibližný seznam zpracovat ještě do jednání RR 3.10.2024! 
 

Termín příštího zasedání VÚS ČRS  17.10.2024. 
 
Zapsal: Ing. Trybuček, Bc. Němec 
Ověřil : Mgr. Bednář, p. Machala 
 
 
 
 
 
Příloha zápisu :  
SKUPINOVÉ ÚRAZOVÉ POJIŠTĚNÍ Pojistná smlouva č. 1310004762 
 

 

 


